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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2018      § 14-28 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari 2018 kl. 17.30 – 17.49 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-02-23 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare för (KD) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Jan Grönqvist 

samordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mikael Valier (KD) 

Johan Kovaniemi (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Bwar Mert (V) 
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§ 25 

Svar på skrivelse om öppettider på bl.a. Nytorpsbadet från Daniele 
Fava (L) samt Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD) samt Mathias 
Mellgren (C)                                        
Dnr 02.6.01/679-2017 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

Bo Sundin m.fl. (M) Daniele Fava m. fl. (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

har i en skrivelse, se bilaga, ställt frågor gällande Nytorpsbadets öppethållande. I skrivelsen 

önskas svar på varför öppettiderna är så begränsade, vad förvaltningen gör för att utöka 

öppettiderna kommande säsonger och varför öppettiderna ökas i innerstaden och minskas i 

ytterstaden. I förvaltningens svar framförs att Eriksdalsbadet har längst säsong eftersom det 

har uppvärmt badvatten, störst kapacitet och ligger centralt. Nytorpsbadet som är ett av de 

mindre baden saknar uppvärmt badvatten.  I svaret förklarar förvaltningen även att badet 2017 

öppnade sent på säsongen bland annat på grund av skadegörelse. Förvaltningen meddelar att 

öppethållandet för Nytorpsbadet planeras bli längre 2018 i jämförelse med föregående år.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M), (L) förslag till beslut enligt följande: 

 

- Att öppettiderna på Nytorpsbadet och övriga mindre utomhusbad ytterligare utökas i 

förhållande till förvaltningens förslag 

- Att vattnet i baden uppvärms på samma sätt som skett tidigare 

- Att i övrigt anföra följande 

Det är glädjande att förvaltningen föreslår ett något utökat öppethållande på Nytorpsbadet 

inför säsongen 2018. Förhoppningsvis gäller det även övriga utomhusbad. Dock är den 

marginellt utökade öppethållandetiden långt ifrån vad som gällde då badet byggdes på 50-

talet. Då öppnade badet i början av maj och stängde långt in i september. Vi utgår därför att 

förvaltningen kommer att utöka öppethållandetiderna mer än vad som anges. Trots att badet är 

relativt litet är besöksfrekvensen mycket stor vid gynnsamt väder. Vid varma sommardagar är 

det åtskilliga hundra som utnyttjar badet. Från tidiga morgonsimmare till barn, ungdomar och 

vuxna som simmar och leker vid badet hela dagarna. Att badet skulle sakna uppvärmt vatten 

är något som har införts under den nuvarande socialdemokratiska majoriteten. Tidigare var 

badet uppvärmt och höll ungefär samma temperatur som vid exempelvis Eriksdalsbadet.  
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Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och liberalernas förslag 

till beslut. 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M) samt Daniele Fava (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

förslag till beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


